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hitnu sanaciju puta Sinanoviii

za postavljanje saobra6ajne

PREDMET: Vijeinidka pitanja i inicijative sa 12. sjednice Gradskog vijeia odrZane,
dana 05.04 .2023. godine, dostavljaju se.

Na osnovu ilana 167. stav l. i dlana l7l a. stav l. Poslovnika o radu Gradskog
vijeda Zavidovili - novi predi5deni tekst (,,SluZbeni glasnik Grada Zavidovicir, broj: 7122), u
prilogu akta dostavljamo vijednidka pitanja i Inicijative postavljene na 12. sjednici Gradskog
vije6a odrZanoj, dana 05.04.2023. godine:

Inicijativa vije6nika Bo5njakovi6 Hakije - Inicijativa za

- Lijevda - Bajvati - Mahoje;
Inicijativa vijednika DZinid Hamde Inicijativa
signalizacije u ulici osmi mart;
Inicijativa vijeinika Kaknja5evi6 Ferida - Inicijativa za sanaciju, uredenje i asfaltiranje
parkirali5ta u ulici Gazi Husrev-bega bb ispred postojedih garaZa;
Inicijativa vijednika Mujkii Rasima - Inicijativa za uredenje parkinga
Inicijative vije6nika Poli6 Ajdina - Inicijativa za saniranje Spomen obiljeZja u
naseljenom mjestu Sinanoviii; - Inicijativa da se planiraju sredstva za izgradnju
trotoara; - Inicijativa da se izvje5taji o radu mjesnih zalednica razmatraju posebno za
svaku mjesnu zajednicu; - Inicijativa za ailrxiranje Strategije integriranog razvoja
Opdine Zavidovi(,i 2017.-2026.; - Inicijativa da se za gradske programe poticaja traLi
mi5ljenje Razvojne Agencije Zavidovrti; - Inicijatiyaza uspostavljanje nove poslovne
zone Potkledka polja - Rasadnik; - Inicijatiya za uspostavljanje nove industrijske zone
Kudice;
Inicijativa vije6nika Avdidevii Amera - Inicijativa za dono5enje odluke o sanaciji
mosta na rijeci Krivaja(most od Ulice dr.Pinkasa Bandta, preko rijeke Krivaje do Ulice
Gazija)
Inicijativa vijednika Buljuba5ii Demir - Inicijativa za izgradnju mosta u naseljenom
mjestu Skakvac na podrudju MZ-e Gostovii;
Inicijative vijeinika Fojnica Admir - Inicijativa za raspisivanje Javnog konkursa za

udenike osnovnih i srednjih Skola u obiljeZavanju znadajnih datuma za drlavu i lokalnu
zajednicu u pisanju literarnih radova; - Inicijativa za dopunu Poslovnika o radu
Gradskog vijeia Zavidovili,dlan} . stav 3.;

Inicijative vijednika Mujii Emir - Inicijativa za rje5avanje probleme sa klizi5tom na
lokalnom putu KRIVAJA - LAZ - PASIN KONAK; - Inicijativa za fieiavanje
problema na igraliStu koje se nalazi u ulici Mehmeda Spahe, iza zgrade gdje su bili
smje5teni radio Zavidovi6i;
Vijednidko pitanje vije6nika DZini6 Hamde;
Vije6nidko pitanje vijeinika Mujkid Rasima;
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Vije6nidke pitanje vije6nika Polii Ajdina;
Vijeinidka pitanja vijednika HodZi6 Harisa;
Vije6nidko pitanje vije6nika Avdidevi6 Amera;
Vijednidko pitanje vije6nika Imamovii Armina;
Vijednidko pitanje vijednika SimSie Igora;
V ij eini dka pitanj a vij ednika Avdidevii Zahida;
Vij einidko pitanje vij ednika Bulj ubaSid Demira;

U prilogu akta dostavljam Vam vije6nidka pitanja i Inicijative postavljena na 12.
sjednici Gradskog vijeia odrZane, dana 05.04.2023. godine.

Odgovore na postavljena vijeinidka pitanja i inicijative potrebno je dostaviti
predsjedavaju6oj Gradskog vijeia radi uvr5tavanja u dnevni red naredne sjednice Gradskog
vije6a.

S poStovanjem.

PRILOG: Vije6nidka pitanja i inicijative sa 12. sjednice Gradskog vijeda odrZane, dana
05.04.2023. godine

DOSTAVLJENO:
1. Naslovu,
2. U spis
3. a/a

PREDSJEDAVAJUCI

Fojnica prof.
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VIJECNIEKA PITANJA I INICIJATIVE

sa 12. sjednice Gradskog vijeda Zavidovidi odrZane 05.04.2023. godine

vIJEENIdKA INICIJATIVA vIJEENIKA BoSNJAKovIC HAKIJA:

Hakiia BoSniakovid:

Predmet: Vije6nidka inicij ativa,

Predmet: Inicijativa za hitnu sanaciju puta Sinanovi6i - Lijevda - Bajvati - Mahoje

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Opiinskog vije6a Zavidovili. podnosimo
inicijativu za hitnu sanaciju puta Sinanoviii - Lijevda - Bajvati - Mahoje.

Na lokalnom putu Sinanoviii - Lijevda - Bajvati - Mahoje postoje znatna o3teienja na
lokacijama postojeiih klizi5ta i dijelu nasutog kolovoza, zbog kojih nastaju udarne rupe,
ulegnuca i uvale. Klizi5ta su prouzrokovala znatne denivelacije kolovoza. Zbog zadepljenih
propusta dolazi do plavljenja ceste i uni5tenja bankina.

S tim u vezi, Klub vijeinika SDA u Gradskom vijeiu Zavidovici podnosi inicijativu za
hitnu sanaciju puta Sinanoviii - Lijevda - Bajvati - Mahoje.

OBRAZLOZPNIP:

Vijednicima Kluba vijeinika SDA u GV Zavidoviii obratila se gru5a mje5tana
nasteljenih mjesta uz rijeku Gostovi6, od Sinanovi6a do Mahoja. Predoden nam je i nalaz
Inspekcije za ceste SluZbe za upravu privrede, lokalni razvoj, infrastrukturu i medunarodni
razvoj Grada Zavrdovill broj: 03-23-729123 od23.03.2023. godine, kojeg potpisuje inspektor
za ceste gospodin Mujanovii.

U svom nalazu inspektor konstatuje da je pomenuta cesta, koja se proteLe od raskrsnice
u Sinanoviiima do okretaljke u Mahoju, u duZini od 9,60 km, znadajno oSte6ena na lokaciji
postojeiih klizi5ta i manje na dijelu nasutog kolovoza. O5te6enja se manifestuju pojavom
udarnih rupa, manjeg i vedeg intenziteta, zatim pojavom ulegnuia i uvala. Ulegnu6a su
prouzrokovala denivelacije kolovoza. Propusti su zadepljeni, pri demu dolazi do plavljenja
cesta i uni5tenja naknina. Konstatovana je i duboka erozlja odvodnog kanala u Sumi prije
Mahoja na ST. 6+500. Lom ceste je primjetan na samom ulazu u naseljeno mjesto Lijevda,
prije autobuske stanice u naseljenom mjestu Bajvati, prije naseljenog mjestaZioke te u Sumi
prije Mahoja, na viSe lokacija. Potrebno je i klizi5ta prema potoku za5titi ogradnim nasipom i
trakom upozorenja.

U svom nalazu inspektor upozorava na mogu6nost prekida autobuskog saobra6aja, zbog
ugroZene bezbijednosti saobracaJana ovoj dionici. Uraden je i predradun minimalne sanacije,
koia iznosi 13.074,75 Kl|l.

Pozivamo Gradonadelnika i nadleZnu SluZbu da u najkra6em periodu opredijele
neophodna sredstva kako bi se ovaj dio puta adekvatno sanirao.
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VIJECNIdKA INICIJATIVA I PITANJE VIJEENIKA DZINIC HAMDO:

Hamdo Diinid:

Predmet: Inicijativa za postavljanje saobraiajne signalizacije u Ulici osmi mart,

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovi6i, kao vije6nik Gradskog
vijeia Zavidovidi podnosim vije6nidku inicijativu koje se tide postavljanje saobradajne
signalizacije u Ulici osmi mart.
U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana ovu inicijativu dostavljam u pisanoj formi sa

Obrazloilenjem inicij ative kako slij edi :

Na dijelu pomenute ulice od objekta apoteka Dedi6 pa do spanjanja sa Ulicom Kulina bana tj.
marketa KOKA S, ne postoji adekvatna saobradajna signalizacija. Jedna strana kolovoza u
pomenutoj ulici se koristi kao parking prostor za stanare pomenute ulice. Drugu stranu
kolovoza udesnici u saobradaju bi trebali koristiti samo iz pravca koji dolazi od apoteke Dedii
do spajanja sa Ulicom Kulina bana. Medutim, zbog nepostojanja saobradajnih znakova vrlo
desto se pomenuti dio ulice koristi za dvosmijerni saobraiaj, Sto je u proSlosti dovodilo do
neZeljenih situacija u kojima je morala intervenisati policija.

Realizacijom ove inicijative koja iziskuje minimalne tro5kove izbjegli bismo neZeljene
situacije, i mogudi nastanak direktne stete kao udesnika u saobraiaju.

S poStovanjem,

Predmet: Vije6nidko pitanje,

Jedno usmeno pitanje, mole i usmeni odgovor. Do kada ie nas Gradonadelnik i gradske sluZbe
ovako da kaZem dva dana ili tri prije sjednice bombardovati sa promjenom dnevnog reda, a da
su nam teme ozbiljne, ja sam podrZao promjenu dnevnog reda i vedinom sam zatakvo Sto ali
da nam dode dva dana prije sjednice da mi o prostornirn-i regulacionim planovima, ja nisam i
veiina iz te oblasti, znadi trebam se sa nekim konsultovati da vidimo Sta to prouzrokuje jedno
ili druge rjeSenje? Mislim da nije korektno da bi trebali evo danas opet imamo skoro 30 tadaka
dnevnog reda, preobimno. Nisam protiv rada evo ako treba ostati vederas do 12 ali bi bilo
ovako kad su ozbiljne teme ne bi se trebalo prije na dan ili dva dolazit i nemamo vremena da
razmislimo o tome. Hvala.

VIJECNIdKA PITANJA I INICIJATIVA vIJECNIKA KAKNJaSBvTc FERID:
Ferid Kaknia5evid.

Predmet: Vijeinidka inicijativa,

Na osnovu dlanova 8' i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidovici, upu6ujem
vije6nidku inicijativu naslovljenu na -SluZbu za\pravuprivredi, loialni razvoj,infrastrukturu i
medunarodnu saradnjy'zu sanaciju, uredenje i asfaltiianje parkiralista u ulici Gazi Husrev-
bega b.b. ispred postoje6ih garuLa.
Inivijaatvu podnosim u cilju rjesavanja sve ve6eg nedostatka parking prostora u gradu.
Sredstva obezbijediti sa konta 82161123 TekuEi transfer - Kapitalni izd,aci - rekonstrukcija
cesta i mostova - za gradske i prigradske ulice

Predmet: Vijeinidko pitanje,

Na osnovu dlanova 8' i 87' Poslovnika o radu Gradskog vijeia zavid,ovi(i, upuiujemvijecnidko pitanje - sluZbi za upravu poljoprivrede, vodoprivredi i komunalnih poslova - ukojem itrrtim da dostavi spisak piavnih.rui&utu i nziethtica koja imaju pravo i odobrenje naeksploataciju Sljunka iz rijeka na teritoriji giada zavidovriii.
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Predmet: Vije6nidko pitanje,

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovi1, upu6ujem
vijecnidko pitanje - SluZbi za upravu geodetskih, imovinsko-pravnih poslova i urbanizma, u
kojem traLim da dostavi spisak prodatih nekretnina u vlasni5tvu Grada Zavidovici kao i prikaz
finansijskih efekata tj. prihoda u BudZet grada tnazad tri godine (2020.-2022. god.).

VIJEENIdKA INICIJATIVA I PITANJE VIJEENIKA MUJKIC RASIM:

Rasim Muiki6:

Predmet: Inicijativa,

PoStovana gospodo podnosim ovu Inicijativu da se urede slijedeii parkinzi u gradu: parking
izmedu Stare opdine i Samadke zgrade, parking u RedZepovom, parking izmedu dvije banke i
parking u ulici Zlatnlh ljiljana. Trenutni izgled ovih parkinga je veoma lo5 i predstavlja ruglo
grada. Vozadi koji se ipak odlude parkirati na istim ne rijetko ostaju bezkartera, a pje5aci te5ko
prolaze zbog velikih lokvi i brijegova. Parking treba nasuti odredenim materijalom i zaravnati
kako bi makar malo olakSali pristup vozadima.

Predmet: Vij e6nidko pitanje,

Sto se tide kruZni tok na Krivaji, dokle je do5lo s tim, imamo stalno neke pride, pa ovo, pa ono,
pa dokle je do5lo s tim? Hvala.

VIJECNIdKO PITANJE I INICIJATIVE VIJEdNIKA POLId AJDIN:

Aidin Poli6:

Predmet: Vijeinidko pitanje,

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Opdinskog vije6a Zavidovit| postavljam
vijecnidko pitanje:

Obzirom da je Grad Zavidovili zapodeo zajednidki projekat sa Opiinom Gemlik iz Turske, u
kojoj je fazi projekat izgradnje sportske dvorane kod Druge osnovne Skole u Zavidovi1,ima,
odnosno, za5to od 2018-te godine do danas nije zapodelaizgradnja dvorane?

Odgovor zahtijevam pisanim putem od nadleZne sluZbe.

OBRAZLOZPNM:

Grad Zavidovi6i bratimljen je sa Op6inom Gemlik iz Turske, na internet stranici Grada
dostupne su informacije o zajednidkim projektima, izmedu ostalog, o izgradnji Sportske
dvorane kod JU Druga osnovna Skola u Zavidovilima. Dostupne su informacije da je u toku
pribavljanje dozvola i saglasnosti.

Prilog: Skica lokacije l:500

Predmet: Vijecnidka inicij ativa,

Predmet: Inicijativa za saniranje Spomen obiljeZja u naseljenom mjestu Sinanovi6i, dostavlja
SE

PoStovani,
U skladu sa dlanom 8., 87., i 109. Poslovnika o radu Op6inskog vijeca Zavidovic| podnosim
sljedeiu inicijativu:

Inicijativa za saniranje spomen obiljeZja u naseljenom mjestu Sinanoviii. Realizacija
inicijative podrazumijeva saniranje ili zamjenu kamenih povr5ina, postavljanje desmi,
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renoviranje svih metalnih povr5ina bru5enjem i farbanjem, zamjenu dotrajalih klupa za odmor,
postavljanje zastava i saniranje oglasne plode.
O realizaciji ove inicijative, starat ie se Gradonadelnik sa strudnim sluZbama.

Zarealizaciju ove inicijative, ukoliko nisu predvidena ili dovoljna sredstva u budZetu za2023.
godinu, predvidjeti potrebna sredstva u BudZetu 2a2024. godinu.

OBRAZLOZPNM:
Spomen obiljeZje u Sinanovidima je centralno spomen obiljeZje za dolinu rijeke Gostovi6 i
koristi se prvenstveno za manifestacije obiljeZavanja oslobodenja Gostovi6a. Spomen obiljeZje
nije u funkcionalnom stanju, vizuelno je lo5e i ne dolikuje velidini Lrtve i borbe mieStana
doline rijeke Gostovii. Obzirom da se koristi za protokolarne manifestacije, od izuzetne je
vaZnosti da isto bude uredeno, vizuelno prijatno, funkcionalno i da predstavlja vaZnost i brigu
za adekvatnim obiljeZavanjem osobodenja Gostovi6, kao i adekvatan i dostojanstven spomen
na borce koji su Zivote dali za naSu slobodu. Sredstva za realizaciju obezbijediti iz lzd,aiaka za
saniranje spomen obiljeZja, a ukoliko sredstva nisu dovoljna, ista planirati u BudZetu za 2024.
godinu.
Prilog: Slika lokacije

Predmet: Vij e6nidka inicij ativa,

PoStovani,
U skladu sa dlanom 8., 87., i 109. Poslovnika o radu Op6inskog vijeda Zavidovici, podnosim
sljedeiu inicijativu:

Inicijativa da se u budZetu Grada Zavidovrci i Ministarstva za prostorno uredenje, promet i
komunkacije i za5titu okoline ZDK za 2024. godinu, planira izgradnja trotoara odnosno
postavljanje cijevi i nasipa u vei postoje6em kanalu duZ regionalne Jeste it-+oo, na relaciji od
mosta ispod MZ Gostovii pa do raskrsnice za Borovnicu kod OS Gostovid u duZini od l40bm.
O realizaciji ove inicijative, starat ie se Gradonadelnik sa studnom sluZbom.
Inicijativu dostaviti Ministarstvu za prostorno uredenje, promet i komunikacije i zaStitu okoline
ZDK.
Zatealizaciju ove inicijative predvidjeti potrebna sredstva u BudZetu za2024.godinu.
OBRAZLOZTNM:
Inicijativa da se u budZetima Grada Zavidovici i Ministarstva zaprostorno uredenje, promet i
komunkacije i zaStitu okoline ZDK za 2024. godinu, planira izgradnja trotoara odnosno
postavljanje cijevi i nasipa u vei postojede kanaG duZ regionalne ciste R-+oo, na relaciji od
mosta ispod MZ Gostovi6 pa do raskrsnice za Borovnicu kod OS Gostovii u duZini od 1400m,
podrazumijeva ostvarivanje saradnje izmedu Grada zavidovilii Ministarstva u cilju zajednidke
teahzacije predmetne inicijative. Sredstva je mogude planirati u BudZetim a za 2024. godinu, a
dinamiku i nadin rcalizacije dogovoriti saradnjom izmedu Grada i Ministarstva. Na relaciji oddoma MZ Gostovi6, u mjestu Sinanovi6i, pa do raskrsnice prema mjestu Borovnica nareginalnom putu R-466, svakodnevno saobrada veliki broj ieretnih vozila ugroZavaju6i
sigurnost djece odnosno udenika oS Gostovii. Bitno je napomenuti, da se postojeii kanali
koriste, osim za odvodnju oborinskih voda, i za odvol retahin voda, sto je izvor zaraza i
neugosnih mirisa. Igradnjom trotoara, rijesio bi se dugogodiSnji problem -jern. zajednice saotpadnim i fbkalnim vodama a dodatno i udenika oS Gostovie iz naselienih m;esta Kudice,
Sinanovi6i i Borovnica. - J------

Predmet: Inicijativa da se izvjestaji o radu mjesnih zajednica razmatraju posebno za svaku
mjesnu zajednicu, dostavlja se.

PoStovani,
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U skladu sa dlanom 8., 87., i 109. Poslovnika o radu Op6inskog vije6a Zavidovici, podnosim
sljedeiu inicijativu:

Inicijativa da se godi5nji izvje5taji o radu mjesnih zajednica razmatraju posebno za svaku
mjesnu zajednicu. Realizacija inicijative podraZumijeva da strudna sluZba Vijeia dostavlja
posebnu tadku dnevnog reda za svaku mjesnu zajednicu, te da pripremi i svakoj mjesnoj
zajednici dostavi obrazac,,Izvje5taj o radu za 20-. godinu" kako bi se izvje5taji unificirali,
podaci konsolidovali te stvorila mogudnost za relevantnu ocjenu rada svake Mjesne zajednice.
O realizaciji ove inicijative, starat 6e se Gradonadelnik sa studnim sluZbama.
Za realizaciju ove inicijative nisu potrebna dodatna finansijska sredstva.

OBRAZLOZPNTP:
Obzirom da Gradsko vije6e izvjeStaj o radu Mjesnih zajednicarazmatra pod jednom tadkom, te
da su priloZeni podaci zbirni i da se vijeiu ne ostavlja mogudnost utjecaja na neaktivne mjesne
zajednice, predlaZe se usvajanje inicijative. Realizacija inicijatve predvida, da nadleZna sluZba
izradijedinstveni obrazac zaMZ na kojem bi se, popunjavali releventni podaci za godi5nji
izvje5taj o radu, te na taj nadin svi izvje5taji unificirali a svi podaci konsolidovali, te stvorila
moguinost za kvalitetan uvid u radu MZ i njihove aktivnosti. Na ovaj nadin, ostovrila bi se
mogu6nost da se sankcioni5u savjeti MZ koji nisu aktivni i koji ne posluju u skladu sa
zakonskim odredbama, a stvorile bi se i mogudnosti za eventualno ukrupnjavanje malih
nekativnih mjesnih zajednica u veie, koje bi imale i znadajnije finansijske mogudnosti obzirom
na u5tede ukrupnj avanj em.

Predmet: Inicijativa za aLuriranje Strategije integriranog razt,oja Op6ine Zavrdovrci 2017.-
2026, dostavlja se

PoStovani,
U skladu sa dlanom 8., 87., i 109. Poslovnika o radu Opiinskog vije6a Zavidovic| podnosim
sljedeiu inicijativu:

Inicijativa za aZuriranje Strategije integriranog razvoja Op6ine Zavidovici 2017.-2026,
implementacija ove inicijative podrazumijeva pristupanje izmjenama i dopunama Strategije u
skladu sa aktuelnim privrednim i dru5tvenim kretanjima.

O reahzaciji ove inicijative, starat 6e se Gradonadelnik sa SluZbom za upravu privrede, lokalni
razv oj, infrastrukturu i medunarodnu saradnj u.

OBRAZLOZPNM:
Strategija Integriranog razvoja Op6ine Zavidovili usvojena je 2017. godine, planirajudi
integrirani razvoj za period od 9 godina. Danas, nakon utjecaja Covid-19 i novonastalih
trZi5nih promjena i perspektiva, te promjena u dru5tvenim sferama, potrebno je izvr5iti izmjenu
i dopunu Strategije te istu adaptirati novonastaloj situaciji, te kvalitetnije planirati buduii
razvoj, ciljeve, efekte i period vaZenja iste. Obzirom da 2016 i 2017 godine nije bilo mogude
predvidjeti privredna kretanja, trendove u razvoju industrije, trZi5ta rada i druStvene migracije,
potrebno je hitno pistupiti aZuriranju iste kako bi pravovremeno imali mogudnost da donesemo
korektivne mjere.

Predmet: Inicijativa da se za gradske programe poticaja traZi mi5ljenje Razvojne Agencije
Zavidovrt| dostavlj a se

PoStovani,
U skladu sa dlanom 8., 87., i 109. Poslovnika o radu Opdinskog vije6a Zavidovidi, podnosim
sljedeiu inicijativu:

Inicijativa da se za gradske programe poticaja traZi mi5ljenje Razvojne Agencije Zavidovi1.
Inicijativa podrazumijeva da nadleZna sluZba, u toku priprema programa poticaja za razvoj
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privrede i poljoprivrede za teku6u godinu, za istu traZe od Razvojne Agencije Zavidovici
strudno mi5ljenje, te razmotre mogu6nosti usvajanja predloZenih izmjena i dopuna.

O realizaciji ove inicijative, starat 6e se Gradonadelnik sa nadleZnim sluZbama.
zareahzaciju ove inicijative nisu potrebna dodatna finansijska sredstva.

OBRAZLOZPNIP:
U cilju kvalitetnijeg utroSka javnih sredstava te postizanja Sto vedih efekata, predlaZe se
usvajanje inicijative kako bi programi poticaja imali moguinost izmjena i dopuna u skladu sa
trZiSnim trandovima i potrebama. Razvojna agencija svakodnevno prati javne pozive i
programe poticaja drugih gradova, op6ina i institucija, te raspolaZe sa kapacitetima da predlaZe
strudne izmjene i dopune shodno potrebama. Realizacijom ove inicijative stvorila bi se
efektivnija saradnja izmedu Agencije i gradske uprave na kreiranju efektivnih programa
poticaja koji bi, u skladu sa Strategijom integriranog razvoja Opiine Zavi6oviti poitizali
zna(,ajnije efekte.

Predmet: Inicijativa za uspostavljanje nove poslovne zone Potkledka polja - Rasadnik,
dostavlja se

PoStovani,
U skladu sa dlanom 8., 87., i 109. Poslovnika o radu Opiinskog vije6a Zavidovici. podnosim
sljedeiu inicijativu:

Dono5enjem odluke o pristupanju izradi regulacionog plana za novu poslovnu zonu na lokaciji
Potkledka polja - Rasadnik, te preduzimanjem svih potrebnih radnji do uspostavljanja nove
poslovne zone.

O realizaciji ove inicijative, starat ie se Gradonadelnik sa SluZbom za upravu geodetskih,
imovinsko-pravnih poslova i urbanizma.

OBRAZLOZpNm'
Obzirom da su na teritoriji Grada Zavidoviti industrijsk e zone popunjene, potrebno je po
hitnom postupku stvoriti uslove za uspostavljanje nove poslovne zone kako bi stvorili uslove
za apliciranje na sredstva za uredenje poslovnih zona sa viSih nivoa vlasti. Obzirom da sepredloZena lokacija nalazi na magistralnom putu i na ulazu u Zavid,ovi6e, posebno je
interesantna za investitore. Potrebna je prethod-na provjera namjene zemlji5ta u prostornom
planu, te ukoliko ista nije odgovarajuda, inicijativa piedvida preduzimanje svih potrebnih
radnji zaizmjene prostornog plana do stvaranja moguino sti zareilizaciju iste.
Predmet: Inicijativa za uspostavljanje nove industrijske zone Kudice, dostavlja se

PoStovani,
U skladu sa dlanom 8., 87., i 109. Poslovnika o radu op6inskog vijeda Zavid,ovici. podnosim
sljedeiu inicijativu:

Donosenje odluke o postavljanj u izradi parcelacije za novu industrijsku zonu na lokaciji
Stipovidi lugovi - Kudice, te preduzimanje svih potrebnih radnji do uspostavljanja noveindustrijske zone.
o realizaciji ove inicijative, starat ie se Gradonadelnik sa SluZbom za upravu geodetskih,
imovinsko-pravnih poslova i urbanizma.

OBRAZLOZPNM:
obzirom da su na teritoriji Grada Zavid,ovili industrijske zone popunjene, potrebno je pohitnom postupku stvoriti uslove za uspostavljanje nouih industrijskih iona' kako bi stvorili
us.love za aplicitanje na sredstuu ,u ,..d"nje industrijskih zona saviSih nivoa vlasti. Navedena
lokacija je izuzetno povoljna za izgradnjuindustrijsli. ,on. izvanrraselienog mjesta. potrebna
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je prethodna provjera namjene zemljiSta u prostornom planu, te ukoliko ista nije nije
odgovarajuia, incijativa predvida preduzimanje svih potrebnih radnji za rzmjene prostornog
plana do stvaranja mogu6nosti zarealizaciju iste.

VIJEENIdKA PITANJA VIJECNIKA HODZ,IC HARIS:

Haris HodZid:

Predmet: Vijeinidko pitanje,

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Opdinskog vije6a Zavidovili, kao vijednik
Gradskog vijeia Zavidovici postavljam sljedeie vije6nidko pitanje: TraZim od nadleZne
gradske sluZbe da nam dostavi informaciju da li je moguie izvr5iti korekciju rada javne
rasvjete na podrudju Grada Zavidovici sa trenutnim kalendarskim stanjem izlaska/zalaska
sunca?

ObrazloZenje:
Veliki broj gradana Zavidovili izrazio je nezadovoljstvo trenutnim reZimom rada javne
rasvjete na podrudju Grada Zavidovid. Trenutni reZim rezultira ranim gaSenjem javne rasvjete
dime mno5tvo na5ih gradana u jutarnjim satima se suodava sa mradnim ulicama i naseljenim
mjestima, narodito ako uzmemo u obzir da se trenutno nalazimo u mjesecu Ramazanu.

Direktno pitanje:
Da li je moguda korekcija rada javne rasvjete u skladu sa trenutnim vremenima izlaska i
zalaska sunca, te da li je postojeii reZim rada produkt planiranih uSteda el. energije i niZih
mjesednih raduna?
Vijeinidko pitanje upuiuje se nadleZnoj gradskoj sluZbi.

S po5tovanjem,

Predmet: Vije6nidko pitanje,

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Opdinskog vijeda Zavidovi1. kao vijeinik
Gradskog vijeia Zavidovi6i postavljam sljedeie vijednidko pitanje: TraLim od nadleZne sluZbe
i Kantonalne direkcije za ceste da nam dostavi informaciju da li je ove godine planirana
rekonstrukcija regionalnog puta R465 Zavidoviii-Maglaj na dionici puta kroz podrudje Grada
Zavidovi6i kao i rekonstrukcija mosta na ulazu za mjesnu zajednicu Rujnica?

Direktno pitanje:

Tralim od nadleZne sluZbe i Kantonalne direkcije za ceste da nam dostavi informaciju da li je
u 2023. godini i u kojem iznosu planirana sanacija i rekonstrukcija regionalnog puta R465
Zavidovici-Maglaj na dionici puta kroz naseljena mjesta Grada Zavidovi6i kao i rekonstrukcija
mosta na ulazu za mjestu zajednicu Rujnica? Takoder, obzirom da prethodne godine nije
izvrSena kosidba niskog i visokog rastinja uz ovu dionicu puta, potrebno je dostaviti
informaciju da li 6e se za navedene poslove pravovremeno obezbijediti izvodad radova tokom
tekude kalendarske godine?
Vijednidko pitanje upuduje se nadleZnoj op6inskoj sluZbi i Kantonalnoj direkciji za ceste.
S poStovanjem,

Predmet: Vije6nidko pitanje,

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Opdinskog vijeda Zavidovili, kao vije6nik
Gradskog vijeia Zavidovr(i postavljam sljedeie vije6nidko pitanje: TraLim od nadleZne sluZbe
i Kantonalne direkcije za ceste da nam dostavi informaciju da li je ove godine planirana
postavka saobra6ajnog znaka sa oznakom naseljenog mjesta ,,Donja Bhzna" na regionalnom
putu R465 Zavidovif-Maglaj ?
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Direktno pitanje:
JoS prethodne godine, putem Gradskog vijeia Zavidovi1, inicirali smo problematiku postavke
saobra6ajnog znaka za naseljeno mjesto Donja Blizna na dionici regionalnog puta R465
Zavidoviii-Maglaj. Isto joS uvijek nije realizovano a mjeStane Donje Blizne traZe informacije
da li se isto moZe odekivati tokom tekuie 2023. goidne?
Vijednidko pitanje upuiuje se nadleZnoj op6inskoj sluZbi i Kantonalnoj direkciji za ceste.
S po5tovanjem,

Predmet: Vijeinidko pitanje,

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Opdinskog vijeia Zavidovil| kao vije6nik
Gradskog vije6a Zavidovili postavljam sljedeie vije6nidko pitanje: Tralim od nadleZne sluZbe
i Kantonalne direkcije za ceste da nam dostavi informaciju kada ie se na regionalnom putu
R465 Zavidovi6i-Maglaj izvr5iti izmjeStanje saobraiajnih znakova za naseljeno mjesto Dolac
na dionici puta tadnog podetka/kraja ovog naseljenog mjesta?

Direktno pitanje:
Prethodne godine izvr5ena je postavka saobradajnih znakova za naseljeno mjesto ,,Dolac,. na
regionalnom putu R465 Zavidovili-Maglaj. Postavka od strane izvodaiaradova izvr5ena je na
pogre5noj dionici puta dime su znadajno smanjenje administrativne granice ovog naseljlnog
mjesto a Sto je izazvalo veliki revolt mjestana naseljenog mjesta Dolac-

Mje5tani naseljeno mjesta Dolac traZe hitno izmje5tanje saobradajnih znakova na dionicu puta
tadne krajnj e/podetne administrativne granice ovog naselj enog mj esta.

Zbog svega navedenog,tralim informaciju kada ie se poduzeti aktivnosti na rjeSavanju ove
problematike?
Vije6nidko pitanje upu6uje se nadleZnoj op6inskoj sluZbi i Kantonalnoj direkciji za ceste.
S po5tovanjem,

VIJECNIdKA INICIJATIVA I PITANJE VIJEENIKA AVDIcNVTC AMER:
Amer Avdiievid:

Predmet: Inicijativa za donoSenje odluke o sanaciji mosta na rijeci Krivaja (most od Ulice dr.
Pinkasa Bandta, preko rijeke Krivaja od ulice Caziial

OBRAZLOZPNM:

ovaj most usljed poplava 2014. godine poprilidno je o5teden, zatimje dijelom saniran. ograde
na mostu j epotrebno samo prefarbati kao i stubove rasvjete. UeAutim kada je u pilanju
kolovozna traka na ovom mostu, u katastrofalnom je stanju. Potrebno je presvuii novim
asfaltom kolovoz, kao i trotoare na ovom mostu. Inicijaiivu podnosim iz razloga same
koristivosti ovog mosta, koja se ogleda u tome da ovaj mosi koriste mjeStani naseljenih mjesta
Skroze, Stavci' Gornji Kovadi, Mramode, I\4eievi6i, i{ajderovi6i pa i svi stanovnici kojim se
ukaZe potreba za odlaskom u ova mjesta. Takoder ovaj most je vlza sa Opiinom Maglaj i sa
Gradom Doboj, takozvani ,,stari put" prema Maglaju i boboju-. ono Sto je iakoder od. izuzetne
vaZnosti napomenuti, jeste da je most i dio putne lomunikaiije od naSe industrijsko-poslovne
zone Ekonomija-Batvice, Sto bi mnogo znadilo za razvoj naSe frivrede, odnosno indusirije.
Sredstva za rcalizaciju ove inicijative su predvidena BudZetom Grada Zavidovici za 2023.godinu, na kontu 82122216 - Kapitalni izdaci - za rekonstrukciju i uredenje mostova na
rijekama Krivaja, Bosna i Gostovii.

Predmet: Vij e6nidko pitanje,
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Na koliko i na koje projekte je prijavljen, odnosno uzeo udesie Grad Zavidovici u protekloj
2022. godini?

VIJECNIdKO PITANJB VIJEdNIKA IMAMOVIC ARMIN:

Armin Imamovi6:

Predmet: Vij e6nidko pitanj e,

Obzirom da su sve konstantni napadi na nadelnika Zelio bi da znam od SDA i SDP upravne
odbore, nadzorne odbore koji su dlanovi SDA i SDP, trebat 6e mi u budu6nosti?

VIJECNIdKO PITANJE VIJECNIKA SIVTSIC IGOR:

Ieor Sim5i6:

Predmet: Vijednidko pitanje,

Pitanje se tide problematike ili Sta nadleZni poduzimaju po pitanju formiranja gradske turistidke
zajednice u skladu sa zakonskim mogu6nostima ali i na5im odrednicamakroz na5e prije svega
strateSke dokumente? Razlog ako ni5ta da animiramo pokretanje reahzacije moZda da
iniciramo za narednu godinu. S obzirom na ogranidenost sredstavakroz ovaj budZet moZemo
vidjeti da su lokalne zajendice u bliZem okruZenju ve6 podele sa tim aktivnostima, stupanjem
na snagu izmjena i mislim da imaju manje potencijale od nas i da bi trebali to pitanje u Sto
kra6em vremenu pristupiti. Hvala.

VIJECNIdKA PITANJA VIJEENIKA AVDIdEV IC ZAHID :

Zahid Avdiievid:

Predmet: Vij ednidko pitanj e,

Pitanje se odnosi zanadleinu sluZbu tralim da mi se u pisanoj formi dostavi broj kancelarija u
staroj Op6ini koje su u vlasniStvu Gradske uprave tj. Grada Zavidovili. ko ih koristi na osnovu
kojih Odluka i po kojoj cijeni.

Predmet: Vije6nidko pitanje,

Za sluZbu boradko-invalidske za5tite da upute jedan dopis Policijskoj stanici Zavidoviii da
malo vi5e obrate paZnju tokom parkiranja na parking mjesta invalidnih osoba jer izgleda oni
koji trebaju da parkiraju, pa da tu malo policijska stanica povede raduna, to je jedan manji
dopis samo Policijskoj stanici. Zahvaljujem.

VIJECNIdKA INICIJATIVA I PITANJE VIJEENIKA BULJUBASIC DEMIR:

Demir Buliuba5id:

Predmet: Inicijativa za izgradnju mosta u naseljenom mjestu Skakvac na podrudju MZ-e
Gostovi6,

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavrdovici podnosim inicijativu za
izgradnju mosta u naseljenom mjestu Skakvac na podrudju MZ-e Gostovid.
U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana incijativu dostavljam u pisanoj formi sa obrazloLenjem
kako slijedi:

OBRAZLOZPNIP.
Izgradnja mosta u naseljenom mjestu Skakavac bi trebala imati nekoliko vaZnih prednosti:
Bolju saobraiajnu povezanost: Most bi povezao naseljeno mjesto Lijevda s naseljenim
mjestom Borovnica. Na taj nadin bi pobolj5ao saobraiajnu povezanost i omoguiio lak5i i brZi
pristup Skoli i ambulanti iz svih okolnih mjesta uMZ-e Gostovi6.
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Poveianje sigurnosti: Sada5nji nadin prelaska stanovnika preko drvenog mosta je veoma
opasan, narudito tokom loSih vremenskih uslova, a rzgradnja mosta bi poveiala sigurnost
putovanja i smanjila rizik od nesre6e.
Poticanje poljoprivrednog razvoja: Most bi otvorio nova podrulja za razvoj, stvorio nove
moguinosti za poslovanje i potaknuo poljoprivredni rast u podrudju.
Most bi mogao doprinijeti razvoj turizma u regiji. Podrudje MZ-e Gostovi6 je poznato po
svojoj prirodnoj ljepoti i znadajnim turistidkim atrakcijama. Izgradnja mosta bi omogu6ila lak5i
pristup lokacijama Buretina, SRC Herc, Stedci, Kamenica, jezero MaSica i potencijalno
privukla vedi broj turista u regiju.

Predmet: Vijeinidko pitanje,

Interesuje me koje su aktivnosti poduzete u osnivanju Gradskog hora? Napominjem da je
inicij ativa j ednoglasno usvojena 3 1 .05.202L godine. Hvala

VIJECNIEKE INICIJATIVE VIJECNIKA FOJNICA ADMIR:

Admir Foinica:

Predmet: Inicijativa za raspisivanje Javnog konkursa za udenike osnovnih i srednjih Skola u
obiljeZavanju znadajnih datuma za drZavu i lokalnu zajednicu u pisanju literarnih radova.

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovici. Inicijativu podnosim u
pisanoj formi.

OBRAZLOZPNIP:
Posljednji Javni konkurs za udenike osnovnih i srednjih Skola u pisanju literarnih radova na
podrudju naSeg grada bio je u novembru 2018. godine. S obzirom da imamo veliki broj mladih
ljudi koji piSu, rade na oduvanju pisane rijedi, ovo ie im biti prilika da pokaZu svoj ialent, a
GradZavidovi6i da pokaZe da nam je stalo do naSih mladih.

ovom Inicijativom planirano je da javni Konkurs u pisanju literarnih radova za udenike
osnovnih i srednjih Skola bude detiri puta u toku jedne goair., i to na sljedeie za sve nas bitne
datume:

- 1. mart - Dan nezavisnosti Bosne i Hercegovine
- 15. april - Dan Armije BiH
- 15. septembar - Dan Grada Zavidovici
- 25. novembar - Dan drZavnosti BiH

Novdane nagrade i diplome bi bile obezbijedene za tri prvorangirana udenika osnovnih i tri
prvorangirana udenika srednjih Skola.
U sastavu komisija za ptegled radova bili nastavnici i profesori Bosanskog jezika i knjiZevnosti
sa podrudja naSeg grada.
Realizacija Inicijative ne iziskuje velika finansijska sredstva koja je potrebno obezbijediti iz
BudZeta Grada i to iz:,,Tejudeg transfera za obiliezavanje znadijnih datuma,, i ,,Transfera za
mlade".

Predmet: Inicijativa za dopunu Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovi1i, elan 24. stav
3.

PoStovani,
na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovili, podnosim Inicijativu za
dopunu Poslovnika o radu Gradskog vijeda zavidivid dlan24. stav 3. i to:
u dlanu 24. stav 3. iza rijedi ,,nezavisni kandidati" bri5e se zarez i dodaju rijedi ,,samostalnivije6nici" mogu formirati klub ili pristupiti nekom od klubova.

OBRAZLOZPNTP:
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U dlanu 24. Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidovili stoji da se u vije6u obrazuju klubovi
vijeinika politidkih stranaka-partija zastupljenih u vijedu, te da se klub vije6nika moLe
formirati sa najmanje dva vijednika. Inicijativa se odnosi na dopunu stava 3. pomenutog dlana
gdje pi5e vije6nici nezavisni kandidati, mogu formirati zajednidki klub ili pristupiti nekom od
klubova.
Navedena formulacija stava 3. ne daje moguinost samostalnim vijeinicima da formiraju klub
vijeinika. S obzirom da u Gradskom vije6u Zavidovi6i trenutno ima nekoliko samostalnih
vijeinika, smatram da je opravdano dati moguinost samostalnim vijeinicima da formiraju
klub. Formiranjem kluba samostalnih vijednika, stidu pravo da udestvuju u radu Kolegija
Gradskog vije6a, da udestvuju u pripremama sjednici vije6a, ostvaruju saradnju sa drugim
klubovima i samim tim mogu dati puno veii doprinos u radu Gradskog vije6a.

VIJECNIdKE INICIJATIVE VIJECNIKA MUJIE EMIR:

Emir Muiid:

Predmet: Inicijativa za rjeSavanje problema sa klizi5tem na lokalnom putu KRIVAJA -LAZ-
PASIN KONAK.

ObrazloZenje:
Gore navedeni lokalni put je asfaltiran tokom 2018. godine uz veliku organizaciju nasih
mjeStana i dijaspore selaLaz, koji su uspjeli prikupiti veliku kolidinu novdanih sredstava da bi
rijeSili svoj problem koji su imali u zimskom periodu, takoder ovaj projekat je rijesio
kompletnu mjesnu zajednicu PaSin Konak koja je dobila joS jedan alternativni put.
U ovom projektu nije izostala dobra saradnja sa gradonadelnikom koji je izbudileta grada tada
Opcine Zavidoviti izdvoijo financijska sredstva da bi do5lo do realizacije istog.
Ovaj put se trenutno nalazi u vrlo lo5em stanju prije par godina pokrenulo se klizi5te koje
uveliko ugrolava saobra6aj, a samim tim i sigurnost ljudskih Zivota. Mi5ljenja sam da ovaj
problem treba rijeSiti u Sto kraiem roku.
PredlaZem da strudna komsija izade na lice mjesta da sagleda stanje, predloZi trajno rjeSenje i
da li postoji opasnost za odvijanje saobra6aja.
Nadam se da ie gradonadelnik iznaci finansijska sredstva da rije5i ovaj problem koj imaju
mjeStani mjesne zajednice PaSin Konak.

Predmet: Inicijativa za rjeSavanje problema na igrali5tu koje se nalazi u ulici Mehmeda Spahe,
izazgrade gdje su bili smjeSteni radio Zavidovici.

ObrazloZenje:
Gore navedeno ko5arkaSko igrali5te nalazi se u veoma lo5em stanju i koje je trenutno
zatvoreno. Sa vrlo malim finansijskim sredstvima igrali5te se moZe staviti u funkciju.
U kontaktu sa predstavnicima koSarkaSkog kluba koji i upravljaju igrali5tem dobio sam
informaciju da bi mogli igrali5te staviti u upotrebu sa 2200 KM.
Tu spadaju sljedeii radovi:

- Podizanje metalne konstrukcije ko5a koja je trenutno sru5ena.
- Kupovina novi tabli sa ko5evima koji su dotrajali.
- MarkiranjeigraliSta.

Zarealizaciju ove inicijative nisu potrebna velika finansijska sredstva kako bi igrali5te stavili u
funkciju. Ovakvo igrali5te je potrebno ovom dijelu grada i na5em ko5arka5kom klubu, te
vjerujem da 6e gradonadelnik iznali sredstva da ovo realizujemo.

Odeovor Gradonaielnik Ha5im Muianovid: Kada su upitanju postavljena vijeinidka pitanja
i inicijative mislim da neke nije trebalo postaviti prije svega jer se u obrazloLenju ve6 kazali da
su sluZbe poduzele odredene radnje i da se vi na osnovunalaza inspekcije ve6 dobili saznanja
da Gradska sluZba ved neSto radi ovo prije svega mislim na prvu inicijativu od vije6nika
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Hakije Bo5njakovida tako da jednostavno i odgovor ie biti u toj formi. Sto se tide inicijative za
asfaltiranja Ferid Kaknja5evii, asfaltiranje zaparking prostora do RedZepove ulice tamo jest
svakako planirano medutim onde su privatne garaLe trebalo bi ih ukolniti, prema
Regulacionom planu onde svakako planirana izgradnja i spajanje one ulice gore uz RedZepov
potok tako da vidjet 6emo shodno raspoloZivim sredstvima, vidjet 6emo ukoliko 6emo biti u
mogudnosti. Kada je upitanju vadenje Sljunka ili eksploatacija neiete dobiti spisak onih
privrednih subjekata koji eksploatiSu Sljunak zato Sto nema niko, niko nema saglasnost, niko
nema odobrenje, a mi smo proSle sedmice poslali dopis s obzirom da je bila ovde jedna
inicijativa od vije6nika Skejii Samira da smo mi dobili odgovor od kantonalnog Ministarstva
odgovor na navedenu inicijativu i mi smo se shodno tome obratili njima da nam daju
saglasnost da se moZe odistit ili pove6at proticajni profil rijeke da bi smo sprijedili, preventivno
u sludaju poplava ili nedega i dakle dopis je oti5ao gore, hoie li oni nekom dozvoliti ili 6e
provoditi taj postupak davanja saglasnosti po osnovu koncesionog ugovora to 6emo dakle
ostaviti i tog razloga vam argumentavno tvrdim niko dakle nema saglasnosti, niti postoji bilo
koji pravni subjekt kojem mi moZemo dati saglasnost zato Sto je to iskljudiva nadleZnost
kantonalnog Ministastva. Rasim Mujki6 Inicijativa parkinzi uredenja mene malo to ovdje
iznanduje odbili smo Regulacioni plan odnosno odluku samo o pristupanju izradi norog
Regulacionog plana zato Sto smo taoci postojeieg Regulacionog plana gdje je predvideno
izmedu ostalog da se asfaltira odnosno da se uradi Trg SrebrenidklhLrtava jedun od lokaliteta
je upravo izmedu banaka ASA banka - Raiffaisen banka onaj plato koji namle ostao nezavrSen
ali problem, tu je dakle predviden Trg Srebrenidkih Lrtava koji je prema Regulacionom planu
predviden da se radi mermerom medutim to je investicija koja- vjerujem da bi dostigla i
milionsku vrijednost mi to nemamo tako da smo mi bili tog misljlnja da bi smo .nog'ii to
uraditi makar privremeno asfaltirati evo trebalo bi da ide van rnug. taj Regulacioni plan
naZalost jedan dio danas smo odbili, jedan je pro5ao, a to je danaJbila samo deklarativna
odluka da Zelimo da pristupimo izmjenama ne ulazeci u detalje ovo je ujedno odgovor i za
kolegu Hamdu DLinica da svakako je na mjestu vaSe pitanje Sto se tide prijedlola dopune
dnevnog reda gdje se evo i danas, jeste bila praksa i ranije slazem se da nije uredu ali smatrali
smo da s obzirom da se ne radi o nekim sloZenim tadkama dnevnog reda, eio trebali smo danas
staviti i Regulacioni plan Luke obzirom da smo dobili od kanto-nalnog Ministarstva stav da
nismo trebali ttaZiti saglasnost na Nacrt i to je ono gdje mi dakle imamo dilemu pa gledamo
nemoj da proizvodi bilo kakve sumnje da li je to ili nijl to. Evo sad imamo ali nismo nti.5 au
opteredavamo jer zaista Regulacioni plan Luke to je ono o demu iete vi raspravljati iznijeti
svoj stav i miSljenje nakon_dega 6e se provesti javna rasprava i tek nakon toga ide ,a usuuianletog nekog usagla5enog dakle Regulacionog plana, ovo danas sto bude dakle disto je
deklerativna odluka da mi Zelimo da pristupimo hoiemo li ili neiemo iz toga razloga me
iznenaduje da smo to evo u startu jedan dio odbili nema veze idemo dalje. Sto se tide dakle
Regulaiconog plana Luke ve6 sam pojasnio on je u sastavu kruZni tok na Krivaji je u sastavu
Regulacionog plana i evo ve6 na narednoj sjednici imat 6emo ovde iz zavodaB;"j" Luke koji
su obradili taj Regulacioni plan i imat iemo to na dnevnom redu. Sto se tide vijednidkog pitanja
Harisa HodLila izmjena termina ga5enja/paljenja javne rasvjete evo uvadavqrei au ;. .rr1.r..
Ramazan svakako da postoji tehnidka moguinost da se to moLe izbalansirati, naravno vodimo
raduna i o uStedama s obzirom da iemo imati problema kada je upitanju funkcionisanje budzeta
ove godine zato Sto vei prihodi po osnovu PDV-a su manji, tako da iemo vidjeti kako iemo
izaci ali ovo 6emo svakako rije5iti. Sto se tide sanacije putne komunikacije ul. Zlatnihljiljana,
Pinkasa Bandta do krivajskoga mosta i niz.Krivaju to osta;e, odnosno to je sad do krivajsloga
mosta je u nadleZnosti direkcije cesta Federacije, a od mosta na Krivaji - krivajskog"rnoriu
prema Maglaju jeste u nadleZnosti direkcije cesta Ze-d,o kantona i svakako se moZe uputit,
uputit 6emo dakle njima dopis za ono Sto je bilo i postavljeno pitanje ovo je ujedno odgovor
znad'i i Ameru Avdidevi6u, dakle mi moZemo raditi irotoamu g.ia.to- -ort, zato Sto trotoari
pripadaju nama i u navedenim ulicama koje su presle u kategoiiju magistrale, odnosno ostale u
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kategoriji regionale, govorim o Krivajskom mostu i dalje moZemo trotoare sanirati ali mi kada
je upitanju mostovi, dakle to je dio saobra6ajnice regionalne ili magistralne ceste tako da
iskljudiva nadleZnost je njihova i mi 6emo svakako njima i taj dio uputiti pa da vidimo Sta 6e

oni kazati, kada 6e uraditi sanaciju. Sto se tide Amerovog pitanja projektnog udeSce dobit iete
svakako tabelaran odgovor vezano za pro5lu godinu. Sto se tide vije6nidkog pitanja, vijeinika
Simsiia vei je dat nalog Almir Mustafid radi na uspostavljanju ovog, drago mi je da ste i to
prepoznali, kao jedan novi prostor koji moZemo iskoristiti, trebamo svakako iskoristit. Sto se

trle Zahidovih pitanja to svakako pisani odgovori, nema smisla usmeno. Admir Fojnica
iniicjativa konkurs, ni5ta ovo 6e biti najvjetovatnije odgovori iz sluZbe. Hvala.
Predsiedavaiudi Admir Foinica: Da li ste zadovoljni sa odgovorima? Da li da se dostavi u
pismenoj formi, ima li neko dopunsko pitanje? KaknjaSevii.
Ferid Kaknia5evid: Sto se tide vijeinidkog pitanja o eksploataciji Sljunka ja jesam svatio da
moZda na podrudju opStine Zavidovi6i, odnosno Grada Zavidoviii da nema odobrenje niko ali
bi vas molio bez obzira Sto nema niko da mi dostavite ko ima koncesione ugovore ispred
kantona nema veze, svejedno je meni. Meni je vaZno samo da vidim ko ima pravo da ga
eksploati5e ili moZda taj neko ko ima pravo, ima nekog koizvodada, nekoga ne znam ni ja
partnera nekog ili kooperanta nekog ko radi za njega. Smisao mog pitanja jeste da vidimo ko i
na podrudju Grada Zavidovi(,a ispred kantona ima koncesione ugovor za eksploataciju Sljunka?
Odsovor Gradonaielnik Ha5im Muianovid: Dakle kada je upitanju vodovod druge
kategorije to je rijeka Gostovid iskljudiva nadleZnost Kantona, kantonalno Ministarstvo i od
njih moZemotraliti da nam dostave koncesione ugovore ukoliko imaju zakljudene sa nekim,
kada je upitanju vodotok prve kategorije to je rijeka Bosna i rijeka Krivaja tu svakako ako vas
interesuje moZemo i tu zatraliti od Agencije Sliv rijeke Save s obzirom da oni raspisuje javne
pozive i oni dakle moraju pripremiti sve one materijale i oni zakljuduju ugovore i nadziru
izvodenje tih ugovora. Eto toliko.
Predsiedavaiudi Admir Foinica: Zahvaljujem. Prelazimo na odgovore na vijednidka pitanja
sa 11. sjednice Gradskog vijeia Zavidoviii odrZane, dana 28.02.2023. godine, da li ste
zadovoljni odgovorima ili ako imate dopunske pitanje moZete postavit ja cu ditati redom,
Hakija Bo5njakovii?
Hakiia Bo5niakovid: Zadovoljan.
Predsiedavaiu6i Admir Foinica: Fehim Tuzli6?
Fehim Tuzlid: Ne, nisam.
Predsiedavaiudi Admir Foinica: Dopunsko pitanje?
Fehim Tuzli6: Nemam.
Predsiedavaiu6i Admir Foinica: Admir Fojnica? Djelimidno zadovoljan, dobio sam
odgovore na neka pitanja. Armin Imamovi6?
Armin Imamovid: Zadovoljan.
Predsiedavaiudi Admir Foinica: Hamdo DLini6?
Hamdo Diini6: Zadovoljan.
Predsiedavaiudi Admir Foinica: Demir Buljuba5i6?
Demir Buliuba5id: Zadovolj an.
Predsiedavaiudi Admir Foinica: Amer Avdidevid?
Amer Avdiievi6: Djelimidno, nema dopunsko pitanje.
Predsiedavaiu6i Admir Foinica: Samir Skejii? Nije prisutan.
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STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIH PARry OF DEMOCRATIC ACTION BIH

opCtNSKA oRGANtzAcuA zAvtDovt6t uL.oR.ptNKASA BANDTA B.B.

Telffax:+ 387 32 878 970 e-mail: sdazav@bih.net.ba

Broj:10123
Dana:04.04.2023.

cRADSKo vr.rn6r z tvtoov lCt
- n/r predsjedavajudeg GV-a -

Predmet: Inicijativa za hitnu sanaciju puta sinanovidi - Lijevca - Bajvati - Mahoje

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijela Zavidovili, podnosimo inicijativu
za hitnu sanaciju puta Sinanovi6i - Lijevda - Bajvati - Mahoje.

Na lokalnom putu sinanovi6i - Lijevda - Bajvati - Mahoje postoje znatna oste6enja na
lokacijama postoje6ih klizista i dtelu nasutog kolovoza, zbog kojih nastaju udarne rupe, ulegnu6a i
uvale. Klizi5ta su prouzrokoval a ztatne denivelacije kolovoza. Zbog zadepljenih propusta dolazi do
plavljenja ceste i uni5tenja bankina.

S tim u vezi, Klub vijednika SDA u Gradskom vije6u Zavidoviii podnosi inicijativu za hitnu
sanaciju puta Sinanoviii - Lijevda - Bajvati - Mahoje.

OBRAZLOZENJE

Vijeinicima Kluba vijednika SDA u GV Zavidovili obratila se grupa mj eStana naseljenih
mjesta uz rijeku Gostovid, od sinanoviia do Mahoja. predoden nam je i nalaz Inspekcije za ceste
SluZbe za upravu privrede, lokalni razvoj, infrastrukturui medunarod ni razvoj Grada Zavidoviii,
bror 03-23-729/23 od 23.03.2023. godine, kojeg potpisuje inspektor za cesre gospodin Mujanovii.

U svom nalazu ispektor konstatuje da je pomenuta cesta, koja se proteZe od rasksnice u
sinanovi6ima do okretaljke u Mahoju, u duZini od 9,60 km, znadajno osteiena na lokaciji
postoje6ih kliziSta i manje na dijelu nasutog kolovoza. Ostedenja se manifestuju pojavom uradnih
ruka, manjeg i ve6eg intenziteta, zatim pojavom ulegnuia i uvala. Ulegnu0a su prouzrokovala
denivelacije kolovoza. Proputi su zadepljeni, pri demu dolazi do plavljenj a ceste i uniStenja bankina.



Konstatovana je i duboka erozija odvodnog kanala u sumi prije Mahoja na sr. 6+500. Lom ceste je
primjetan na samom ulazu u naseljeno mjesto Lijevda, prije autobuske stanice u naseljenom mjestu
Bajvati, prije naseljenog mjesta Zioke te u Sumi prije Mahoja, na vise lokacija. potrebno je i klizista
prema potoku za5titi ogradnim nasipom i trakom upozorenja.

u svom nalazu inpektor upozorava na mogu6nost prekida autobuskog saobraiaja, zbog
ugroZene bezbjednosti saobraiaja na ovoj dionici. Uratlenja je i predradun minimanlne sanacije, koji
iznosi 13.074,75 KM.

Pozivamo Gradonadelnika i nadleZnu SluZbu da u najkraiem periodu opredijele neophodna

sredstva kako bi se ovaj dio puta adekvatno sanirao.

PREDSJEDNIK KLUBA VIJECNIKA
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Socijaldenrokratska partiia Bosne i Hercegovine
Cotlrjaageuoxparcxa naprrja 6ocxe u Xepqeroauxe

sloboda, jednakost, solidarnost

Datum:05.04.2023. god. BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRADZAVIDOVIEI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r Prof. Admir Fojnica, predsjedavajudi

1. Predmet:vijecni6ka inicijativa

Na osnovu dlara 8. te dlana 87. poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovi6i upu6ujem vije6ni6ku inicrjativu
naslovljenu na -SluZbu za upra\u privrede, lokalni razvoj, infrastrukturu i medunarodnu saradnju- za sanaciju,
uredenje i asfaltiranje parkiraliSta u ulici Gazi Husrev-bega b.b. ispred postojedih garaia.

Inicijativu podnosim u cilju rjeSavanja sve vedeg nedostatka parking prostora u gradu.

Sredstva obezbijediti sa konta 82161123 Tekudi transfer-Kapitalni izdaci-rekonstrukcija cesta i mostova-za
gradske i prigradske ulice

2. Pred met: vijecnicko pitanje.

Na osnovu dlana 8. te dlana 87. poslovnika o radu Gradskog vijeca Zavidovi6i upu6ujem vije6niiko pitanje -
SluZbi za upravu poljoprivrede, vodoprivrede i komunalnih poslova- u kojem traLim da dostavi spisak pravnih
subjekata i fizidkih lica koja imaju pravo i odobrenje na eksploataciju Sljunka iz rijeka na teritonji grada
Zavidoviii

3. Predmet:vije6ni6ko pitanje

Na osnoru dlana 8. te 6lana 87. poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovili upucujem vijeinicko pitanje
SluZbi za upravu geodetskih, imovinsko-pravnih poslova i urbanizma, u kojem traZim da dostavi spisak prodatih
nekretnina u vlasniStvu Grada Zavidoviii kao i prikaz finansijskih efekata tj. prihoda u BudZet grada unazad tri
godine(2020. -2022. god.).

MJECNIK:,,, o
//*'Zt*f'"^+a^tt t-''

Ferid Kaknja5evi6

Opdinska organizaciia SDP BiH Zavidovidi Onurrr,rHcxa opraHr3aqmja Cfl[I EuX 3aer4ourfiaa

Sekretarilat: Adresa: dr.Pinkasa Banta bb Tel: +387 (0) 32 879-040 Ww-W.gdp-bg

(zgrada,,Stare op6ine") Fax: +387 (0) 32 879{40 facebook.com/sdpbih
7zz2ozauidouiei E-mall: dpz(i!c,i,G)!-ib.neLUq

facebook.com/sdpbihzavidovicl
Bosna i Herce8ovina
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Socilaldentokratska partrya Bosne i Hercegovine
Coqrjangeuoxparcx a naprxja Boc x c' vt Xep qeroa rl rre

sloboda, lednakost, solidarnost

Datum: 05.04.2023.godine
BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI
n/r. gdin Admir Fojnica, prof. predsjedavajudi Gradskog vijeda

Predmet: Inicijativa za postavljanje saobraiajne signalizacije u Ulici osmi mart, dostavlja se

Na osnovu dlanova 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovii, kao vijeinik Gradskog vijeia Zavidovi6i
podnosim vijeinidku inicijativu koje se tide postavljanje saobraiajne signalizacije u Ulici osmi mart.

U skladu sa stavom 4. Pomenutog dlana ovu inicijativu dostavljam u pisanoj formi sa

ObrazloZenjem inicijative kako slijedi:

Na dijelu pomenute ulice od objekta apoteke Dedii pa do spajanja sa Ulicom Kulina bana d. kod marketa KOKA S,

ne postoji adekvatna saobradajna signalizacija.Jedna strana kolovoza u pomenutoj ulici se koristi kao parking prostor

za stanare pomenute ulice. Drugu stranu kolovoza udesnici u saobraiaju bi trebali koristiti samo iz pravca koji dolazi

od apoteke Dedi6 do spajanja sa Ulicom Kulina bana. Medutim, zbog nepostojanja saobraiajnih znakova vrlo desto se

porneniti dio ulice koristi za dvosmjerni saobradaj, Sto je u pro5losti dovodilo do neZeljenih situacija u kojima je
morala intervenisati policija.

Realizacijom ove inicijative koja iziskuje minimalne tro5kove izbjegli bismo neZeljene situacije, i mogudi nastanak

direktne Stete kod udesnika u saobraiaju.

S poStovanjem,

Gradska organizacija SDP BiH Zavidoviii l-pa4cka opraHu3aquja Clqn 6vrX 3aeragoeuhra

Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(zgrada,,Stare opiine")
T222OZavidoviti
Bosna i Hercegovina

Tel: +387 (0) 32 879-040
Fax: +387 (0) 32 879-040
E-mail: sdpzdici @ bih.net.ba

ly-Lv-w-r-dp--La
f acebook.com/sdpbih
f acebook.com/sdpbi hzavidovici

Sekretari.iat:



I SDfr
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIH PARry OF OEMOCRATIC ACTION BIH

OPCINSKt oDBoR ZAVIDoVI6I UL.oR.PINKASA BANDTA B.B.

Teufax: + 387 32 878 970 e-mail: sdazav@bih.net.ba

GRADSKO VIJEEE
- nir predsjedavaju6eg GV-a

ZAVIDOVICI

PREDMET: Inicijativa; dostavlja se

PoStovana gospodo podnosim ovu Inicijativu da se urede slijedeii parkinzi u gradu: parking izmetlu
Stare op6ine i Samadke zgrgde, parking u RedZepovom,parking izmedu dvije banke i parking u ulici
Zlatnih ljiljana.
Trenutni izgled ovih parkinga je veoma loS i predstavlja ruglo grada. Vozadi koji se ipak odlude
parkirati na istim ne rijetko ostaju bez kafitera, a i pje5aci tesko prolaze zbog velikih lokvi i
brijegova.
Parkinge treba nasuti odredenim materijalom i zaravnati kako bi makar malo olak5ali pristup
vozadima.
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Craasn vijeCnik

Ajdin Polid

Ul. Enesa KalabiCa bb
72220 Zavidovi(,i
062 755 269

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI
N/T PREDSJEDAVAJUCT GRADSKOG VIJECA
gosp. Admir Fojnica

PREDMET: VijedniCko pitanje, dostavlja se

PoStovani,

U skladu dlanom 8., 87., Poslovnika o radu Opiinskog vijeda Zavidovi(,i, postavljam vijecnidko pitanje:

Obzirom da je Grad ZavidoviCi zapodeo zajednidki projekat sa Opdinom Gemlik iz Turske, u kojoj je fazi projekat izgradnje
sportske dvorane kod Druge osnovne Skole u ZavidoviCima, odnosno, za5to od 2018-te godine do danas nije zapodela
izgradnja dvorane?

Odgovor zahtijevam pisanim putem od nadleZne sluZbe.

OBRAZLOZENJE

Grad Zavidovidi bratimljen je sa OpCinom Gemlik iz Turske, na internet stranici Grada dostupne su informacije o zajednidkim
projektima, izmedu ostalog, o izgradnji Sportske dvorane kod JU Druga osnovna Skola u ZavidoviCima. Dostupne su informacije
daje u toku pribavljanje dozvola i saglasnosti.

Prilog: Skica lokacije l:500

,(Datum: 2410312023

Ajdin
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Gradski vije6nik

Ajdin Poli6

Ul. Enesa Kalabida bb

72220 Zavldovi(,i
062 755 269

GRAD ZAVIDOVIEI
GRADSKO VTJECE ZAVIDOVICI
N/T PREDSJEDAVAJUEI GRADSKOG VIJECA

gosp. Admir Fojnica

pREDMET: lnicijativa za saniranje Spomen obiljezja u naseljenom mjestu Sinanovici ' 
dostavlja se

Po5tovani,

U skladu sa dlanom g., g7., i 109. poslovnika o radu opdinskog vijeca ZavidoviCi, podnosim sljededu inicijativu:

Inicijativa za saniranje spomen obiljerja u naseljenom mjestu Sinanovici. Realizacija inicijative podrazumijeva saniranje

ili zamjenu kamenih povrsina, postavljanje {esmi, renoviran;e svih metalnih povrsina brusenjem i farbanjem' zamjenu

Ootra;atifrklupazaodmor,postavljanjezastavaisaniranjeoglasneplole'

o realizaciji ove incijative, starat 6e se Gradonadelnik sa struenim sluZbama.

Za realizacijuove inicijative, ukoliko nisu predvidena ili dovoljna sredstva u buzetu za2O23 godinu, predvidjeti potrebna sredstva

u BudZetu 2a2024 godinu.

OBRAZLOZENJE

Spomen obiljezje u Sinanovicima je centralno spomen obiljeZje za dolinu rijeke Gostovid i koristi se prvenstveno za manifestacije

obiljezavanja osloboclenja Gostovida. spomen ouiqrz.l" nije u funkcionalnom sta:rju, vizueho je lose i ne dolikuje velidini Zrtve i

borbe mjestana doline rijeke Gostovic. obzirom da se koristi za protokolame manifestacije, od izuzetne je vaznosti da isto bude

uredeno, vizuelno prijatno, funkcionalno i da predstavlja vaznost i brigu za adekvatnim obiljezavanjem oslobodenja Gostovica, kao

i adekvatan i dostojanstven spomen na borce koji su zivote dali za na5u slobodu. Sredstva zarealizaciju obezbijediti izlzdataka za

saniranje spomen obiljeZja, a ukoliko sredstva nisu dovoljna, ista planirati u BudZetu 2a2024 godinu.

Prilog: Slika lokacije

Ajdin Polid, BSc Econ

Datum: 2410312023





Gradski vijeCnik

Ajdin Polid

Ul. Enesa Kalabida bb

72220 Zavidovi$
062 755 269

GRAD ZAVIDOVIEI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVIEI
n/T PREDSJEDAVAJUCI GRADSKOG VIJECA
gosp. Admir Fojnica

PREDMET: Inicijativa, dostavlja se

PoStovani,

U skladu sa dlanom 8., 87., i 109. Poslovnika o radu Opiinskog vijeda ZavidoviCi, podnosim sljededu inicijativu:

Inicijativa da se u budZetima Grada Zavidovidi i Ministarstva za prostorno uredenje, promet i komunikacije i za5titu okoline
ZDKza 2024 godinu, planira izgradnja trotoara odnosno postavljanje cijevi i nasipa u ved postojede kanale duZ regionalne
ceste R-466, na relaciji od mosta ispred MZ Gostovid pa do raskrsnice za Borovnicu kod 05 Gostovid u cluZini od 1400m.

O realizaciji ove incijative, starat Ce se Gradonadelnik sa strudnim sluZbama.

Inicijativu dostaviti Ministarstvu za prostorno uredenje, promet i komunikacije i za5titu okoline ZDK.

Zarealizaciju ove inicijative predvidjetipotrebna sredstva u BudZetu 2a2024 godinu.

OBRAZLOZENJE

Inicijativa da se u budZetima Grada Zavidovi6i i Ministarstva za prostorno uredenje, promet i komunikacije i zaStitu okoline ZDK
2a2024 godinu, planira izgradnja trotoara odnosno postavuanje cijevi i nasipa u veC postojede kanale duZ regionalne ceste R-466,
na relaciji od mosta ispred MZ Gostovid pa do raskrsnice za Borovnicu kod OS Gostovid u duZini od 1400m, podrazumijeva

ostvarivanje saradnje izmedu Grada Zavidovidi i Ministarstva u cilju zajednidke realizacije predmetne inicijative. Sredstva je

mogude planirati u BudZetima 2a2024 godinu, a dinamiku inadin realizacije dogovoritisaradnjom izmedu Grada i Ministarstva.

Na relaciji od doma MZ Gostovid, u mjestu Sinanovidi, pa do raskrsnice prema mjestu Borovnica na regionalnom putu R-466,

svakodnevno saobrada veliki broj teretnih vozilaugrolavaju6i sigurnost djece odnosno udenika OS Gostovii. Bitno je napomenuti.

da se postoie6i kanali koriste. osim za odvodniu oborinskih voda. i za odvod fekalnih voda. Sto je izvor zaraZa i neugodnih mirisa.
Izgradnjom trotoara, rije5io bi se dugogodiSnji problem mjesne zajednice sa otpadnim i fekalnim vodama a dodatno i udenika OS

Gostovid iz naseljenih mjesta Kudice, SinanoviCi i Borovnica.

Datum: 2410312023



Gradskivijednik
Ajdin Potii
Ul. Enesa Kalabida bb

72220 Zavidoviti
062 755 269

GRAD ZAVIDOVIEI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVIEI
n/T PREDSJEDAVAJUCI GRADSKOG VIJECA
gosp. Admir Fojnica

PREDMET: Inicijativa da se izvje5taji o radu mjesnih zajednica razmatraju posebno za svaku mjesnu zajednicu,
dostavlja se

PoStovani,

U skladu sa dlanom 8., 87., i 109. Poslovnika o radu Op6inskog vijetaZavidoviii, podnosim sljedeCu inicijativu:

Inicijativa da se godiSnji izvje5taji o radu mjesnih zajednica razmatraju posebno za svaku mjesnu zajednicu. Realizacija
inicijative podrazumijeva da struCna sluZba Vijedu dostavlja posebnu tadku dnevnog reda za svaku mjesnu zajednicu, te da
pripremi i svakoj mjesnoj zajednici dostavi obrazac,,IzvjeStaj o radu za20_. godinu" kako bi se izvje5taji unificirali, podaci
konsolidovali te stvorila mogudnost za relevantnu ocjenu rada svake Mjesne zajednice.

O realizaciji ove incijative, starat 6e se Gradonadelnik sa strudnim sluZbama.

Zarealizaciju ove inicijative nisu potrebna dodatna finansijska sredstva.

OBRAZLOZENJE

Obzirom da Gradsko vijeCe izvjeStaj o radu Mjesnih zajednica razmatra pod jednom tadkom, te da su priloZeni podaci zbirni i da se

vijeCu ne ostavlja mogudnost utjecaja na neaktivne mjesne zajednice, predlaZe se usvajanje inicijative. Realizacija inicijative
predvida, danadleZnasluZba izradi jedinstven obrazaczaMZ nakojem bise, popunjavali relevanti podacizagodi5njiizvje5taj o

radu, te na taj nadin svi izvje5taji unificirali a svi podaci konsolidovali, te stvorila mogudnost za kvalitetan uvid u rad MZ i njihove

aktivnosti. Na ovaj nadin, otvorila bi se mogudnost da se sankcioni5u savjeti MZ koji nisu aktivni i koji ne posluju u skadu sa

zakonskim odredbama, a stvorile bi se i mogudnosti za eventualno ukrupnjavanje malih neaktivnih mjesnih zajednica u vece, koje

bi imale i znadajnije finansijske mogu6nosti obzirom na uStede ukrupnjavanjem.

Datum: 2410312023



Gradski vijeCnik

Ajdin Polii
Ul. Enesa Kalabida bb

72220 Zavidoviti
062 7s5 269

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI
N/T PREDSJEDAVAJUCI GRADSKOG VIJECA
gosp. Admir Fojnica

PREDMET: Inicijativa za aZuriranje Strategije integriranog rarvoja Opdine Zavidovidi 2Ol7-2026, dostavlja se

PoStovani,

U skladu sa dlanom 8., 87., i 109. Poslovnika o radu OpCinskog vije(,aZavidovidi, podnosim sljededu inicijativu:

Inicijativa za aZuriranje Strategije integriranog rawoja Opdine Zavidovidi 2017-2026. Implementacija ove inicijative
podrazumijeva pristupanje izmjenama i dopunama Strategije u skladu sa aktuelnim privrednim i druStvenim kretanjima.

O realizaciji ove incijative, starat Ce se Gradonadelnik sa SluZbom za upravu privrede, lokalni razvoj, infrastrukturu i medunarodnu
saradnju.

OBRAZLOZENJE

Strategija Integriranog razvoja Op6ine Zavidovidi usvojena je2011godine, planirajuCi integrirani razvojza period od 9 godina.
Danas; nakon utjecaja Covid-19 i novonastalih trZi5nih promjena i perspektiva, te promjena u dru5tvenim sferama, potrebno je
izvr5iti izmjenu i dopunu Strategije te istu adaptirati novonastaloj situaciji, te kvalitetnije planirani bududi razvoj, ciljeve, efekte i
period vaZenja iste. Obzirom da 2016 i2017 godine nije bilo mogude predvidjeti privredna kretanja, trendove u razvoju industrije,
trZi5ta rada i dru5tvene migracije, potrebno je hitno pristupiti aZuriranju iste kako bi pravovremeno imali mogudnost da donesemo
korektivne mjere.

,(l."t
Ajdin folid, BSc Econ

Datum: 2410312023



Gradski vijednik

Ajdin Polid

Ul. Enesa Kalabida bb
72220 Zavidovili
062 755 269

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI
N/T PREDSJEDAVAJUCI GRADSKOG VUECA
gosp. Admir Fojnica

PREDMET: Inicijativa da se za gradske programe poticaja traZi miSljenje Razvojne Agencije Zavidovidi, dostavlja se

Po5tovani,

U skladu sa dlanom 8., 87., i 109. Poslovnika o radu OpCinskog vljetaZavidovidi, podnosim sljede6u inicijativu:

Inicijativa da se za gradske programe poticaja traZi mi5ljenje Razvojne Agencije Zavidovidi. Inicijativa podrazumijeva da
nadleZne sluZbe, u toku pripreme programa poticaja za razvoj privrede i poljoprivrede za tekudu godinu, za isti traZe od
Razvojne Agencije Zavidovidi strulno miSljenje, te razmotre mogudnosti usvajanja predloZenih izmjena i dopuna.

O realizaciji ove incijative, starat 6e se Gradonadelnik sa nadleZnim sluZbama.

Zarealizaciju ove inicijative nisu potrebna dodatna finansijska sredstva.

OBRAZLOZENJE

U cilju kvalitetnijeg utro5ka javnih sredstava te postizanja Sto veCih efekata, predlaZe se usvajanje inicijative kako bi prograli
poticaja imali mogu6nost izmjena i dopuna u skladu sa trZi5nim trendovima i potrebama. Razvojna agencija svakodnevno prati javne

pozive i programe poticaja drugih gradova, opCina i instirucija, te raspolaZe sa kapacitetima da predlaZe strudne izmjene i dopune

shodno potrebama. Realizacijom ove inicijative stvorila bi se efektivnija saradnja izmedu Agencije i gradske uprave na kreiranju

efektivnih programa poticaja koji bi, u skladu sa Strategijom integriranog razvoja Opdine Zavidovici postizali znadajnije efekte.

Datum: 2410312023



GradskivijeCnik
Ajdin Polii
Ul. Enesa Kalabiia bb
72220 Zavidovili
062 755 269

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI
N/T PREDSJEDAVAJUCI GRADSKOG VIJECA
gosp. Admir Fojnica

PREDMET: Inicijativa za uspostavljanje nove poslovne zone PotkleCka polja - Rasadnik, dostavlja se

PoStovani,

U skladu dlanom 8., 87., i 109. Poslovnika o radu Opdinskog vijeda ZavidoviCi, podnosim sljededu inicijativu:

Dono5enje odluke o pristupanju izradi regulacionog plana za novu poslovnu zonu na lokaciji Potklelka polja - Rasadnik,
te preduzimanje svih potrebnih radnji do uspostavljanja nove poslovne zone.

O realizaciji ove incijative, starat Ce se Gradonadelnik sa SluZbom za upraw geodetskih, imovinsko-pravnih poslova i urbanizma.

OBRAZLOZENJE

Obzirom da su na teritoriji Grada Zavidovidi industrijske zone popunjene, potrebno je po hitnom postupku stvoriti uslove za

uspostavljanje nove poslovne zone kako bi stvorili uslove za apliciranje na sredstva za uredenje poslovnih zona sa viSih nivoa vlasti.
Obzirom da se predloZena lokacija nalazi na magistralnom putu i na ulazu u Zavidovite, posebno je interesantna za investitore.

Potrebna je prethodna provjera namjene zemljiSta u prostomom planu. te ukoliko ista nije odeovaraju6a. inicijativa predvida

preduzimanje svih potrebnih radnji za izmjene prostomos plana do stvaranja mogu6nosti za realizaciju iste.

Datum: 2410312023



GradskivijeCnik

Ajdin Polid

Ul. Enesa Kalabida bb
72220 Zavidoviei
062 755 269

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI
N/T PREDSJEDAVAJUCI GRADSKOG VIJECA
gosp. Admir Fojnica

PREDMET: Inicijativa za uspostavljanje nove industrijske zone KuIice, dostavlja se

PoStovani,

U skladu sa dlanom 8., 87., i 109. Poslovnika o radu Opdinskog vije6a Zavidovi6i, podnosim sljededu inicijativu:

Donolenje odluke o pristupanju izradi parcelacije za novu industrijsku zonu na lokaciji Stipovidki lugovi - Kudice, te
preduzimanje svih potrebnih radnji do uspostavljanja nove industrijske zone.

O realizaciji ove incijative, starat Ce se Gradonadelnik sa SluZbom za upravu geodetskih, imovinsko-pravnih poslova i urbanizma.

OBRAZLOZENJE

Obzirom da su na teritoriji Grada Zavidoviii industrijske zone popunjene, potrebno je po hitnom postupku stvoriti uslove za
uspostavljanje novih industrijskih zona kako bi stvorili uslove za apliciranje na sredstva za uredenje industrijskih zona sa vi5ih nivoa
vlasti. Navedena lokacija je izrazito povoljna zaizgradnju industrijske zoneizvan naseljenog mjesta. Potrebnaje prethodna provjera
namjene zemlii5ta u prostornom planu. te ukoliko ista nije odgovarajuia. inicijativa predvitla preduzimanje svih potrebnih radnji za
izmjene prostornog plana do stvaranja mogudnosti za realizaciju iste.

Datum: 2410312023 t2 [ r--
L '--\\\.r"Jq*



tlsDp
Socijaldemokratska parrija Bosne i Hercegovine
Coqujan,qeuoxparcxa napuja 6ocse rr Xepqeroshne

sloboda, jednakost, sotridarnost

Datum: 05.04.2023.godine

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA I}OSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVIEI

n/r. gdin. predsjedavajudi

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovrrika o radu Op6inskog vijeca Zavidovici, kao vijecnik Gradskog vijeca
Zavidovi6i postavljam sljedeie vije6nidko pitanje: TraZim od nadleine gradske sluZbe da nam dostavi
informaciju da li je moguce izvrSiti korekciju rada javne rasvjete na podrudju Grada Zavidovici sa

trenutnim kalendarskinr stanjem izlaska/zalaska sunca ?

ObrazloZenje:

Veliki broj gradana Zavidovi6a izrazio je rrezadovoljstvo trer:utninr reZimom rada javne rasvjete na

podrudju C:radaZavidovici. Trenutni reZim rezuhira ranin ga5enjern javne rasvjete dinre mnoitvo naiih
gradana u jutarnjim satima se suodava sa nrracnirn ulicanra i naseljenim rnjestinra, narodito ako uzmemo
u obzir da se trenutno nalazimo u mjesecu Rarrrazanu.

Direktno pitanje:

Da li je moguca korekcija mda javne rasvjete u skladu sa trenutnim vremenima izlaska i zalaska sunca,
te da Ii je postoje6i re2irn rada produkt plarriranih uSteda el.energije i niZih mjesednih raduna ?

Vije6nidko pitanje upu6uje se nadleZnoj gradskoj sluZbi.

S poStovanjem,

Opiinska organizacija SDP BiH Zavidovici OnurruHcxa opraHH3aqhja C.Qn 6r,rX 3asr,qoerhu

S€kretarijat: Adresa: dr.Pinkasa Banta lrb
(zgrada,,Stare opiine" )

7 2220 Zavidoviii
Bosna i Hercegovina

Tel: +387 (0) 32 879 040
Far: +387 (0) 32 879 040
E-mail: sdoro ic i[.ibii:.Iei.tra

wr!'l],.s-gll,!!
fac ebook. com/sdpbih
facebook.com/sdpbihzavidovici



t}SDP
Socijaldenrokralska partija Eosne i Hercegovine
Coqujan,qeuoxparcHa naprnja 6ocxe u Xepqeroaaue

sloboda, lednakost, solidarnost

Datum: 05.04.2023. godine

BOSNA I HERCEGO\/INA
FEDERACIJA BOSNE I }IERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r. gdin. predsjedavajudi

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Opcinskog vijeca Zavidovici, kao vijecnik Gradskog vije6a
Zavidovi6i postavljam sljedede vijednidko pitanje: TraZim od nadleZne sluZbe i Kantonalne direkcije za

ceste da nam dostavi informaciju da li je ove godine planirana rekonstrukcija regionalnog puta R465
Zavidoviii-Maglaj na dionici puta kroz podrudje Grada Zavidovici kao i rekonstrukcija mosta na ulazu
za mjesnu zajednicu Rujnica?

Direktno pitanje:

TraLim od nadleZne sluZbe i Kantonalne direkcije za ceste da nanr dostavi inforrnaciju da li je u2023.
godini i u kojem iznosu planirana sanacija i rekonstrukcija regionalnog puta R465 Zavidovici-Maglaj
na dionici puta kroz naseljena mjesta Grada Zavidovici kao i rekonstrukcija rnosta na ulazu za rnjesnu

zajednicu Rujnica? Takotler, obzirom da prethodne godine nije izvriena kosidba niskog i visokog
rastinja uz ovu dionicu puta, potrebno je dostaviti infornraciju da li 6e se za navedene poslove
pravovremeno obezbjediti izvodad radova tokom teknce kalendarske godine?

Vijecnidko pitanje upu6uje se nadle2noj opcinskoj sluZbi i Kantonalnoj direkciji za ceste.

S poltovanjem,

.zVijecnik SDP.d,H i
,'' ' 

C c-^-^ ,'r'1 ( 1-{- ''-

Haris Hodii6, dipl.oec

Opiinska organizacija SDP BiH Zavidoviii Onu:rNHcxa opraHH3aqhja CAn 5nX 3asngoenhn

Sekretariiat: Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(zgrada,,Stare opiine")
7222O Zavidoviti
Bosna i Hercegovina

Tel: +387 (0) 32 879-040
Fax: +387 (0) 32 879-040
E-mail: sdpri i( i t)bih. rret.b;;

!1i!tt\1.!dll.qt
fac ebook. com/sdpbih
f acebook.conr/sdpbihzavidovici



tlsop
Socijaldenlokratska partija Sosne i Hercegovine
CoqnjangeuoKparcr<a naprnja 6ocre u Xeprleroeuxe

slotroda, jednakost, sol idarnost

Datunr : 05.04.2023.godine

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVIEI
GRADSKO VIJECE ZAVI DOVICI

n/r. gdin. predsjedavajudi

Predmet: VIJECNIeKO PITANJE, dosravlja se

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovrrika o radu Op6inskog vije6a Zavidovici, kao vijecnik Gradskog vijeca
Zavidovi6i postavljam sljedeie vijecnidko pitanje: TraZin-r od nadleine sluZbe i Kantonalne direkcije za

ceste da narn dostavi infonnaciju da lije ove godine planirana postavka saobraca.jnog znaka sa oznakon.r

naseljenog rnjesta "Donja Blizna" na regionalnorn putu R465 Zavidoviii-Maglaj '/

Direktno pitanje:

JoS prethodne godine, putern Gradskog vijeca Zavidovici, inicirali srno problernatiku postavke

saobracajnog znaka za naseljeno mjesto Donja Blizna na dionici regionalnog puta R465 Zavidovici-
Maglaj. Isto jo5 uvijek nije realizovano a rnjeStane Donje Blizne traZe informacije da li se isto nroZe

odekivati tokorr tekuie 2023. godine ?

Vijecnidko pitanje upu6uje se rradleZnoj opcinskoj sluZbi i Kantonalnoj direkciii za ceste.

S po5tovanjem,

Haris Hod2i6, dipl.oec

Op€inska organizacija SDP BiH Zavidovici

Sekretariiat: ,Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(zgrada,,Stare opiine" )

72220 Zavidoviii
Eosna i Hercegovina

Onurru xcxa opra xr :aqnja

Tel: +387 (0) 32 879-040
tax: +387 (0) 32 879-040
E-mail: sdpzJ ici[r]bi]i.net.ba

C.QII 5r,rX 3aan4oenhu

wv,,y;,sdD.bt
fac eboo L com/sdpbih
fa ceb ook.com/sdpbi hzavidov ici



tls0P
Socijaldernokratska partila Eosne i Hercegovine
CoqltianAeuoxpsycxat naprr{a Socue rr Xepqeroeuxe

sloboda, jednakost, solidarnost

Daturn : 05.04.2023.godine

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZA\/IDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVIEI

n/r. grlin. predsjedavajuii

Prednret: VIJECNIaKO PITANJE, dosravlja se

Na ostrovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Op6inskog vijeca Zavidoviii, kao vijecnik Gradskog vijeca
Zavidoviii postavljant sljedeie vije6nidko pitanje: Tra2im od nadleine sluZbe i Karrtonalne direkcije za
ceste da nam dostavi informaciju kada 6e se na regionalnorr putu R465 Zavidovici-Maglaj inr5iti
iznr.ie5tanje saobracajnih znakova za naseljeno rljesto Dolac na dionicu puta tadnog podetka/kraja ovog
naseljenog mjesta ?

Direktno pitanje:

Prethodne godine izvriena je postavka saobracajnih zrrakova za naseljeno rniesto "Dolac" na

regionalnotn putu R465 Zavidovici-Maglaj. Postavka od strane izvodada radova izvr3ena je napogre5noj
dionici puta dime su znaiajno smanjenje administrativne granice ovog rraseljenog mjesto a Sto je
izazvalo veliki revolt mje5tana naseljenog mjesta Dolac.

Mje5tani naseljeno mjesta Dolac traZe hitno izrnjeitanje saobra6ajnih znakova na dionicu puta tadne
krajnje/podetne administrativne granice ovog naseljenog rljesta.

Zbog svega navedenog, tralim informaciju kada ce se poduzeli aktivnosti na rjeiavanju ove
problematike'?

Vijecnidko pitanje upu6uje se nadleZnoj op6inskoj sluZbi i Kantonalnoj direkciji za ceste.

S po5tovanjem.

A:':\'"':E)L-z // t-(-+
Haris Hodzii, dipl.oec

Opiinska organizacija SDP 8iH Zavidovici

Sekrctarijat: Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(zgrada,,Stare opiine")
72220 Zavidovici
Eosna i Hercegovina

Onurru xcxa opra Hu aar-1N.ia

Tel: +387 (0) 32 879-040
Fax: +387 (0) 32 879'040
E-mail: sdo2dici@Dih.n€t.0q

CnQl-l 5r,rX 3asrgoa nhr

ir-Y:Lw.ldl].,l-l
fac eboo k. com/sdpbih
facebook.corn/sdpbihzavidovici



SI"t,IANKA OEITIOKRATSKE AKCIJE BIH PARTY OF DEMOCRATIC ACTION BIH

OPCINSKI ODBOR ZAVIOOVICI UL.DR.PINKASA BANDTA B.B.

Tel/fax: + 387 32 878 970 o-mall: adazav@bih.net.ba

Gradski vije6nik mr. Amer Avdiievi6

GRADSKO VIJECE
- n/r predsjedavaj udeg GV-a -

ZAVIDOVIiI

Na osnovu dlana 8. i dlana 109. Poslovnika o r:adu gradskog vije6a Zavidovi6i, podnosim
sljede6u inicijatiru

PREDMET: Inicijativa za donolenje odluke o sanaciji mosta na rijeci K-rivaja (most od Ulice
Dr Pinkasa Bandta, preko rijeke Krivaja do Ulice Gazija)

OBRAZLOZENJE

Ovaj most je usljed poplava 2014. godine poprilidno oSteien, zatim je dijelom saniran.
Ograde na mostu je pohebno samo prcfarbati kao i shrbove rasvjete. Medutim kada je u pitanju
kolovozna traka na ovom mostu, u katastrofalnom je stanju. Potrebno je presvu6i novim asfaltom
kolovoz, kao i trotoale na ovom rnostu. Inicijativu podnosim iz razloga same koristivosti ovog mosta,
koja se ogleda u torne da ovaj nTost koriste mje5tani naseljenih mjesta Skroze, Stavci, Gomj'i Kovadi,
Mranrorje, Meriev.ici, Hajderovidi pa i svi stanovnici kojirna se ukaZe polrebd z^ odlaskom u ova
mjesta. Takoder ovaj rnost je veza sa Op6inom Maglaj i sa Gradom Doboj, takozvani ,,stari put"
prema Maglaju i Doboju- Ono Sto je takoder od izuzetne vaZnosti napomenuti, jeste da je most i dio
putne komunikacije do na5e industrijsko- poslovne zone Ekonomija- Batvice, 5to bi mnogo madilo
za razvoj na5e privrede, odnosno industrije.

Sredstva za realizaclju ove inicijative su predvidena BudZetom Grada Zavidovid za 2023.
godinu, na kontu 82122216- Kapitalni izdaci- za rekonstrukciju i uredenje mostova na rijekama
Krivaja, Bosna i Gostovid.

il
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STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIH PARTY OF DEMOCRATIC ACTION BIH

OPCINSKI oDBoR ZAVIDoVICI UL,DR,PINKASA BANDTA B.B.

Tel/fax: + 387 32 878 970 e.mail: sdazav@bih.net.ba

Gradski vijefnik mr. Amer Avdidevid

GRADSKO VIJEEE
- n/r predsjedavaju6eg GV-a -

ZAVIDOVIEI

PREDMET: Vijednidko pitanje

Na koliko i na koje projekte je prijavljen, odnosno uzeo ude56e Grad Zavidovi6i u protekloj
2022. godini ?

Gradski

mr'. Arnet A

1



BOSNA I HERCEGOVINA

FEERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

ZENICKO-DOBOJSKI KANTON

GRADZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE

Predsjedavajudi Gradskog vije6a

Dailm:5.4.2023.

PREDMET: Inicijativa za izgradnju mosta u naseljenom mjestu Skakvac na
podrulju MZ-e Gostovid

Na osnow dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijela zavidovili podnosim inicijativa za
izgradnju mosta u naseljenom mjestu Skakvac na podrudju MZ-e Gostovii.
U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana inicijatiw dostavljam u pisanoj forim sa obrzlozenjem
kako slijedi:

OBRAZLOZENJE

Izgradnja mosta u naseljenom mjestu skakavac bi trebala imati nekoliko vaZnih prednosti:

Bolju saobracajnu povezanost: Most bi povezao naseljeno mjesto Lijevda s naseljenm mjestom
Borovnica. Na taj nadin bi poboljlalo saobra6ajnu povezanost i omoguiio laksi i brzi pristup
Skoli i ambulanti iz svih okolnih mijesta u MZ-e Gostovid

Pove6anje sigumosti: sadasnji nadin prelaska stanovnika preko drvenog mosta je veoma opsan,
narodito tokom losih vremenskih uslova, a izgradnja mosta bi povedala sigumost putovanja i
smanjila rizik od nesreda.

Poticanje poljoprivrednog razvoja: Most bi otvorio nova podru (ja za ruzvoj, stvorio nove
mogudnosti za poslovanje i potaknuo poljoprivredni rast u podrudju.

Most bi mogao doprinijeti razvoju turizma u regiji. Podrudje MZ-e Gostovi6 je poznato po svojoj
prirodnoj ljepoti i znadajnim turistidkim atrakcijama. Izgradnja mosta bi omogu6ila lak5i pristup
lokacijama Buretina, SRC Herc, stedci, Kamenica, jezero Masica i potencijalno privukla ve6i
broj turista u regiju.

,0,,,*



GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

Predsjedavajuii Gradskog vijeda

Predmet: lnicijativa za raspisivanje Javnog konkursa za udenike osnovnih i srednjih ikola u

obiljeiavanju znadajnih datuma za driavu i lokalnu zajednicu u pisanju literarnih radova.

Na osnovu ilana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidovidi, lnicijativu podnosim u
pisanoj formi.

OBRAZLOZENJE:

Posljednji iavni konkurs za uienike osnovnih isrednjih Skola u pisanju literarnih radova na podrudju

naieg grada bio je u novembru 2018.god. S obzirom da imamo veliki broj mladih ljudi koji pi!u, rade
na oduvanju pisane rijedi, ovo ie im biti prilika da pokaiu svoj talenat,a Grad Zavidoviii da pokaZe da

nam je stalo da naiih maldih.

Ovom lnicijativom planirano je da javni Konkurs u pisanju literarnih radova za udenike osnovnih i

srednjih ikola bude ietiri puta u toku jedne godine, ito na sljedeie za sve nas bitne datume:

- l^. mart- Dan nezavisnosti Bosne i Hercegovine

- 15.april- Dan Armije BiH

- l5.septembar- Dan Grada Zavidoviii

- 25. novembar- Dan driavnosti BiH

Novaane nagrade idiplome bi bile obezbijeClene za tri prvorangirana uienika osnovnih itri
prvorangirana uien ika srednjih 5kola.

U sastavu komisija za pregled radova bili nastavnici i profesori Bosanskog jezika i knjiievnosti sa

podruija naieg grada.

Realizacija lnici.iative ne iziskuje velika finansijska sredstva koja je potrebno obezbjediti iz BudZeta

Grada ito iz : ,, Tekuieg transfera za obiljeiavanje znadajnih datuma" i ,, Transfera za mlade".

Zavidoviii: 05.04. 2023.9od.

Fojnica Admir



BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACUA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVI.I

GRADSKO VIJECE ZAVI DOVICI

Predsjedavajuii Gradskog vijeia

Predmet: lnicijativa za dbpunu Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidoviii, dlan 24.stav 3.

Po!tovani,

na osnovu ilana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidoviii, podnosim lnicijativu za

dopunu Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidoviii alan 24. stav 3. ito :

u ilanu 24. Stav 3 iza rijedi ,, nezavisni kandidati ,, briie se zarez i dodaju rijeii ,, samostalni

vijeinici" mogu formirati klub ili pristupiti nekom od klubova.

OBRAZLOZENJE :

U elanu 24. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidoviii stoji da se u vijeiu obrazuju klubovi

vijeinika polititkih stra naka-partija zastupl.ienih u vijedu, te da se klub vijeinika moze formirati sa

najmanje dva vijeinika. lnicijativa se odnosi na dopunu stava 3 pomenutog dlana gdje piie vijeinici

nezavisni kandidati, mogu formirati za]ednifki klub ili pristupiti nekom od klubova.

Navedena formulacija stava 3 ne daje moguinost samostalnim vijeinicima da formiraju klub

vijednika. S obzirom da u Gradskom vijedu Zavidoviii trenutno ima nekoliko samostalnih

vijeinika,smatram da je opravdano dati moguinost samostalnim vijeinicima da formiraju klub.

Formiranjem kluba samostalnih vijeinika, stifu pravo da uiestvuju u radu Kolegija Gradskog vijeia,

da uiestvuju u pripremama sjednica vijeia, ostvaruju saradnju sa drugim klubovima isamim tim
mogu dati puno veii doprinos u radu Gradskog vijeia.

Zavidoviii: 05.04. 2023.god.

Fojn ica Admir

t



Vijednik Gradskog Vijeda Zavidovi6i

Emir Mujid

Dana 31.03.2023 god,

GRAD ZAVIDOVICI, GRADSKO VUECE

N/R-PRESJEDAVAJUCEM Prof. Admir Fojnlca

PREDNET: Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeda ZavidoviCi podnosim incijativu za

rjeSavnje probleme sa klizistem na lokalnom putu KRIVAJA - LAZ - PASIN KONAK.

obrazlolenje:

Gore navedeni lokalni put je asfaltiran tokom 2018 god uz veliku organizaciju mjestana i dijaspore sela

Laz,koji su uspjeli prikupiti veliku kolidinu novdanih sredstava da bi rijelili svoj problem koji su imali u

zimskom periodu, takodjer ovaj projekat je rijeSio kompletnu m.iesnu zajednicu PaSin konak koja je

dobila jos jedan alternativni put.

U ovom projektu nije izostal dobra saradnja sa gradonalelnikom ko.lije iz budzeta grada tada op6ine

Zavidovici izdvojio financijska sredstva da bi doslo do realizacije istog.

Ovaj put se trenutno nalazi u vrlo losem stanju.prije par godina pokrenulo se kliziSte koje uveliko

ugrozava saobra(aj a samim tim isigurnost ljudskih zivota. MiSljenja sam da ovaj problem treba rijrliti

u 5to kra6em rok.

predlaiem da struina komisija izad.ie na lice mjesta da sagleda stan.ie,predloii trajno rjeSenje ida li postoii

opasnost za odvijanje saobradaja.

Nadam se da 6e gradonadelinik iznadi financijska sredstva da rijeSi ovaj problem koji imaju mjeltani

mjesne zajednice PaSin konak.

Emir Mujic



Vijednik Gradskog Vijeda Zavidovidi

Emir Muji6

-Dana 31.03.2023 god.

GRAD ZAVIDOVICI, GRADSKO VIJECE

N/R-PRESJEDAVAJUCEM Prof. Admlr Fojnica

PREDNET: Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidoviii podnosim inicijativu za

rjelavnje probleme na igralistu koje se nalazi u ulici Mehmeda Spahe, iza zgrade gdje

su bili smje5teni radio Zavidovici.

Obrazlolenje:

Gore navedeno kolarkaiko igraliste nalazi se u veoma lolem stanju i koje je trenutno zatvoreno .

Sa vrlo malim financijskim sredstvima i8raliste se moze staviti u funkciju.

U kontaktu sa predstavnicima kolarkaSkog kluba koji iupravljaju igralistom dobio sam

lnformaciju da bi mogli iBraliste staviti u upotrebu sa 2200 KM.

Tu spadaju sljedeci radovi:

- Podizanje metalne konstrukvije kola koja je trenutno sruSena.

- Kupovina novi tabli sa kolevima koji su dotrajali.

- Markiranjeigrali5ta.

Za realizaciiu ove iniciiative nisu potrebna velika financijska sredstva kako bi igraliSte stavili u funkciju.

ovakvo igraliSte je potrebno ovom dijelu grada i naSem koSarkaSkom klubu,te vjerujem da ce

gradonalelnik iznaii sredstva da ovo realizujemo.

Emir M ujic



BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVTNE

ZEN IEKO-DOBOJSKI KANTON
GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE

Broj : 0 I -04-683/23-AP-5
Datum: 05.04.2023. godine

Na osnovu dlana 10. i 18. Privremene Statutame Odluke Grada Zavidoviii (,'SluZbeni

glasnik op6ine Zavidovi6i", broj: 412022) i dlana 10q.i 167' Poslovnika o radu Gradskog

vije6a Zavidoviii - novi p..oise.ni tekst (,,sluzbeni glasnik Grada Zavidovi6i", broj: 7122 i

ll23), Gradsko vije6e Zavidoviii na i;. sjednici odrZanoj dana 05'04'2023' godine'

razmatraju6i odgovore na vije6nidka pitanju tu t1. sjednice Gradskog vije6a odrZane dana

28.02.2023. godine, donijelo je

ZAKLJUEA'T

l. vije6nici Gradskog vije6a Zavidovi6i razmatraju6i odgovore na vije6nidka

pitanja sa t 1. sjednice Gradsklog ,ri.i.eu odrZane dana28.02.2023' godine, izjasnili su se:

- Hakija Bo5njakovi6: Zadovoljan odgovorom'

-Fehimru,tie.Nijezadovoljanodgovorom,nemadopunskopitanje.
- Admir Fojnica: ti;"li*ieno zadovoljan, nema dopunska pitanja'

- Armin Imamovid: Zadovoljan odgovorima'

- Hamdo DZini6: Zadovoljan odgovorima'

- Demir Buljuba5i6: Zadovoljan odgovorima'
.AmerAvdidevi6:Djelimidnozadovoljan,nemadopunskopitanje.
- Samir Skeji6:Nije Prisutan'

2. Zakljudak stuPa na snagu odmah'

PREDSJEDAVAJUCI

Admir

I

Grad Zavidovidi, Ulica Safvet-bega BaSagi6a broj 9'72220 Zavidovi|i

Telefon: 032l2o6.78oinfo, fax: of2/206-.?06'rv*rr z-avidovtct ba,gra.rtrozdici/r)bilr'net,ba.
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